

2024-2025 年度聯合書院非本地生於不保宿年住宿申請
Hostel Application for UC Non-local Students during Non-guaranteed Year (2024-2025)

舍堂活動記錄表
Hostel Activities Record Form

姓名：(中文) _____ (英文) _____
 Name (Chinese) _____ (English) _____
 學號 CUID: _____ 系別/年級 Dept/Year of Study: _____
 電話Tel: _____ 電郵 Email: _____
 宿舍 Hostel: _____ 房號 Room: _____

(H01) 聯合書院院長盃 UC Head's Cup

年份 Year	舍堂 Hall	水運 Swimming Gala	陸運 Athletic Meets	足球 Football	籃球 Basketball	排球 Volleyball	羽球 Badminton	乒乓 Ping Pong	網球 Tennis
		請註明參賽項目 please specify participated items							
2022-23									
2023-24									

(H02) 舍監/宿生會委派之特別職務 Special tasks assigned by Wardens/Residents' Associations

年份 Year	舍堂 Hall	職務 Duty (1)	職務 Duty (2)
2022-23			
2023-24			

備註 Note :

- (1) 上述舍堂活動必須獲得舍監批准確認，最高可得10分。
 The above hostel activities must be endorsed by warden. Maximum score is 10.
- (2) 申請人須於2023年11月3日前將此活動表格交宿舍舍監審批，逾期遞交之申請舍監不會受理。申請人亦須於2023年11月10日下午5時30分前將宿舍申請表及相關文件一併於網上遞交。水運會及陸運會的參賽紀錄由書院及體育部於稍後確認。
 Applicants wishing to seek wardens' endorsement for their participation in hostel activities should submit the activity record form to their respective wardens before 3 November 2023 for consideration. Late applications will not be accepted by wardens. The hostel application form and all relevant documents should be submitted via online form before 5:30pm of 10 November 2023. Participation record for Swimming Gala and Athletic Meets will be confirmed by United College and the PE Unit later.

日期： _____ 申請人簽署： _____
 Date _____ Applicant's signature _____

本欄由舍監填寫 For Warden Use

批准 endorsed 不批准 not endorsed

其他意見 other comments, if any:

日期： _____ 舍監簽署： _____
 Date _____ Warden's signature _____